
ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA 

Stretnutie zástupcov Rady rodičov dňa 08.09.2020 
 

Prvá stretnutie v šk.roku 2020/2021 prebehlo v školskej riaditeľni za účasti školských pedagógov: 

- pani riaditeľka Mgr.Dana Škultétyová  
- za prvý stupeň Mgr.Slávka Štefancová  
- za druhý stupeň Paedr.Adriana Miková 

 

Za rodičov boli zúčastnení:  

Dagmara Felis, Marianna Jancová, Viera Jantová, Barbora Lovišková, Zuzana Ptáčková, Zlatica 
Vráblová a Ivana Chromcová 

 

Témy stetnutia: 

1) zvýšenie rodičovského príspevku 
2) zvolenie podpredsedu Rady rodičov 
3) schválenie rozpočtu na šk.rok 2020/2021 
4) návrhy na investície v šk.roku 2020/2021 
5) oznam o zmene pri platbe príspevku pre ZRŠ 
6) novinky v riešení problémov okamžite od rodičov 
7) predstaviť plán stretnutí v šk.roku 2020/21 

 

Výsledky diskusie: 
 

1) Zvýšenie rodičovského príspevku, bolo zástupcami rady rodičov predbežne stanovené na 20 
Eur za dieťa a 10 Eur na každé ďalšie v rodine, no maximálne do výšky 40 Eur na rodinu, resp. 
počtu 3 deti v rodine. Za každé ďalšie dieťa už nie je nutné platiť.  
O návrhu boli informovaní všetci rodičia dňa 09.09.2020 počas plenárneho stretnutia, kde 
bolo v jeho priebehu spustené hlasovanie s výsledkami: 
Zúčastnených bolo 266 rodičov, ZA – 216, PROTI – 30, ZDRŽALO SA HLASOVANIA - 20  
Týmto hlasovaní bola stanovená výška rod.príspevku na 20 Eur za dieťa a 10 Eur na každé 
ďalšie v rodine, no maximálne do výšky 40 Eur na rodinu. 

2) Voľba podpredsedu RR zatiaľ neprebehla. Dôvod bol, že stretnutie sa konalo ešte pred prvým 
rodičovským združením a neboli určení zástupcovia nových tried, ani neboli potvrdené mená 
predošlých zástupcov, či naďalej ostávajú vo funkcii, alebo našli za seba náhradu. 

3) Rozpočet na šk.rok 2020/2021 bol jednohlasne naplánovaný a schválený. Jeho presné znenie 
bude k nahliadnutiu na stránke školy. 

4) Do rozpočtu boli včlenené aj nové investície, ako je napríklad pomoc pri prerábke kuchynky, 
nákup dezinfekčných prostriedkov pre žiakov a 2ks nových ping-pongových stolov. 

5) Prechod platieb príspevku RR z osobnej platby do rúk triednych učiteľov, na elektronickú 
formu, bol prediskutovaný a jednohlasne schválený. Všetky informácie o platbe boli odoslané 
na informačnú tabuľu „EduPage“, aj na stránku školy. 



6) Riešenie problémov – okamžite, za pomoci využitia emailovej adresy, na ktorú bude môcť 
ktokoľvek, kedykoľvek napísať pripomienky, požiadavky, či návrhy bolo odsúhlasené kladne. 
Aktuálne sa pracuje na obnove školskej stránky a po tomto procese nasleduje vytvorenie 
novej školskej domény, kde aj my, ako Rada Rodičov dostaneme pridelený email, ktorý bude 
poskytnutý všetkým žiakom a rodičom ZŠ Ilava. 

7) Plán stretnutí vzhľadom na Covid19, nebolo možné stanoviť presne. Všetko je nateraz 
v procese a flexibilné. 

 

 

Felis 
V Ilave, dňa 09.09.2020      Predseda RR, Dagmara Felis 


